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Geachte: raadsgriffie.

Ik weet niet waarom de gemeenteraad een project aan heeft genomen van 40 hoog? Ik
weet niet of er een bouwvergunning af is genomen hier voor.
https://www.destentor.nl/zwolle/woontoren-van-40-meter-overrompelt-zwolse-wijk-hoe-
kun-je-dit-kleinschalig-noemen~aef8f2439/

Want als er brandt uit breekt kunnen de jongens nooit zo hoog komen met hun laders bij
de 40 verdieping ook niet met een hoog werker. 
Daarvoor zijn de wagens niet uitgerust voor. 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Brand_in_de_Grenfelltoren

https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/4901331/grenfell-toren-brand-onderzoek-
rapport

https://www.youtube.com/watch?v=mRPZGqJSpKo

Dit is wat er kan gebeuren. Als de flats in Zwolle te hoog worden. 

Ik hoop dat u deze mail naar alle wethouders en fracties kunt sturen en de brandweer en
handhaving. 

Dat de projectontwikkelaar te toren niet hoger mag maken dan 10 verdiepingen. Bijna
even hoog als een flat in Holtenbroek. 

Met vriendelijke groet. Relinde.
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